
Interpellatiedebat Raad 11 maart 2021 betreft reorganisatie MRA 
 
1- Welke rol heeft burgemeester Roest van Bloemendaal gespeeld bij de 
groepsgesprekken met Ben Verwaaijen en wat was zijn inbreng? 
 
2- Waarom is de raad niet geinformeerd  over de groepsgesprekken en 
het advies van Ben Verwaayen en hebben wij (de raad van 
Bloemendaal)  dit in de krant moeten lezen ?  
nb gesprekken lopen vanaf begin december 2020 
 
3-We zien wel Haarlem en Zandvoort vertegenwoordigd op 10 december 
maar Bloemendaal (en Heemstede niet).  Hoe worden onze belangen 
meegewogen? 
 
4-Is het college ook van mening dat de MRA in de huidige vorm niet   
functioneert ?  
 
5-Wordt bij het vormen van een aparte entiteit ook de instelling van een 
gemeenschappelijk budget begrepen, en de overheveling van 
bevoegdheden (verlegd bestuur)?  
Hoe verhoudt zich dat tot de autonomie van de raad?  
Hoe wordt die daarbij betrokken?  
 
6-Welke rol en invloed heeft de gemeente Bloemendaal op de 
prioriteitstelling door de transitiecommissie  
 
7- Welke invloed heeft de gemeente Bloemendaal op de nieuwe  
bestuursorganisatie en haar taak- en rolverdeling 
 
8- Op welke wijze worden de belangen van Bloemendaal, maar ook 
andere kleinere gemeenten binnen de MRA gewogen en ingebracht?   
 
9- Hoe verloopt het proces dat geacht werd in maart aan de raad te 
worden voorgelegd?   
 
10-Wat zijn de kosten van deze reorganisatie? 
 
11-Wat is volgens de burgemeester de democratische legitimatie van 
deze nieuwe bestuurslaag? 
 



12-Hoe ziet de burgemeester de rol van VVD coryfee Ben Verwaaijen 
die als investeerder zakelijke belangen heeft binnen de regio en top 
adviseur is van de VVD (zie artikel de TIJD Ton van Dijk 17-10-2018) 
 
 
13- Kunnen wij beschikken over de verslagen van die bijeenkomsten? 
 
 
 
 


